
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorý sa uskutočnil dňa 15.03.2022 v DK 

Ilava 

Prítomní- podl'a prezenčnej listiny 

Vzhl'adom k verejnému zhromaždeniu konanému dňa 15.03. 2022 v DK Ilava, kde hlavnými bodmi 

boli Po jazd po železničným priecestím a uzavretý most cez kanál sme presunuli mestský výbor z MC 

Dubáčik do DK Ilava. Mestského výboru sa zúčastnil aj zástupca primátora p. Bajzík. 

Na mestský výbor prišli obyvatelia ul. Kpt. Nálepku, ktorí susedia s pozemkom pána Strýčka. Situácia 

ohľadne návštevníkov p. Strýčka je neúnosná aj v čase keď p. Strýček práve nie je ..doma. Obyvatelia 

okolitých pozemkov sú znepokojení nárastom hlodavcov (potkanov), ktorí sú v poslednej dobe 

premnožení. Takisto sú obťažovaní neustálym smradom z hromadenia odpadkov na danom pozemku. 

Smeti spred nehnuteľnosti sa odviezli, ale nová kopa odpadu sa spravila na dvore. Obyvatelia prosia 

mesto, aby danú situáciu preverilo a obráti lo sa opäť na oddelenie životného prostredia . P. Bajzík 

prisl'úbil, že danú situáciu preveria a podn iknú adekvátne kroky. 

Takisto obyvatelia upozornili na zvýšenú premávku pri danom pozemku hlavne v nočných hodinách. 

Taktiež upozornili na množstvo návštevníkov, ktorí stále pribúdajú na danej nehnuteľnosti. 

Obyvatelia by radi vedeli ako to vyzerá s možnosťou odkúpenia danej nehnuteľnosti. 

P. Bajzík takisto informoval mestský výbor ohl'adom prechodu pre chodcov a parkoviska pri bytovke 

177. Poprosíme, aby informáciu zopakoval aj pre ostatnú verejnosť. 

Ďa l šia požiadavka bola na odstránenie zhodeného starého telefónneho kábla pri budove bývalej 

tlačiarne . S touto požiadavkou sme sa obrátili na oddelenie TSM. Kábel už je v súčasnosti odstránený. 

Ďalej sme sa informovali ohľadne začatia opráv lávok cez podhradský potok. Firma je už vysúťažená, 

materiál nakúpený. V súčasnosti sa už čaká len na lepšie počasie. T.j. aby v noci nešli teploty pod S 

stupňov. 

Takisto sme sa informovali aj na opravu schodiska popri väznici. Tu sa tiež ča ká na lepšie počasie . 

Ďalšia požiadavka pFišla na opravu tyčí, ktoré sú na chodníku pri podjazde pod železnicou. Slúžia na 

zabránenie vjazdu motorového vozidla do podchodu. V súčasnosti sa už pracuje na ich obnove 

a oprave. 

Ďalej sme informovali občanov o plánovej oprave výtlkov v mestskej časti. Vedúci TSM si prešiel 

mestskú časť. 

Ďalej sme informovali občanov, že TSM začnú s výmenou aj druhého oplotenia, ktoré sa nachádza na 

detskom ihrisku v mestskej časti. 

Obyvatelia mestskej časti by radi vedeli v akom stave je most cez podhradský potok, nakoľko 

v súčasnosti je naň presmerova ná všetka doprava (nákladné autá, kamióny), ktorá smeruje do 

priemyselnej zóny pri kanály. Obyvatelia sa obávajú, aby sme nedošli k situácii, že sa opraví most cez 



kanál a následne budeme musieť zavrie most cez potok. Má mesto nejaké informácie v akom stave sa 

most nachádza poprípade či a kedy bola naposledy spravená nejaká revízia na danom moste? 

Nakoniec by sme sa chceli opýtať MsP ako budú ďalej pokračovať s odstránením nepojazdných áut 

v mestskej časti, ktoré boli už olepené ž iadosťami o odstránenie vrakov. 

Staré požiadavky ostávajú platné: 

Označenie ul. Kpt. Nálepku dopravnou značkou obytná zóna, automaticky by tam bola znížená 

rýchlosť a ulica by bola bezpečnejšia. Nakol'ko tadiaľ v súčasnosti chodia niektoré autá dosť rýchlo 

a množstvo automobilov jazdí aj v protismere. V rámci tejto požiadavky by bol rád, keby sa tadiaľ 

zvýšila aj hliadková činnosť MsP. Poprípade osadenie spomaľovača v danej časti. 

Nedostatok parkovacích miest 

Výsadba novej zelene pred bytovými domami. V minulosti bola pekná výsadba kríkov a ozdobných 

drevín pred obytnými domami a v súčasnosti po tom ostala len spomienka. 

Nastriekať na cestu za podjazdom železnice (pred prechodom pre chodcov) značka pozor deti, alebo 

prechod. Nakoľko tade chodia deti do ško ly a od že leznice nie je vidieť autá a takisto vodiči nevidia či 

je niekto na prechode a mnohí si značku ani nevšimnú. 

Osadenie košov na psie exkrementy, ktorých je v MČ ža lostne málo a niektorí psíčkari vyhadzujú 

sáčky do prvého smetia ka, ktorý nájdu a nevadí že sa jedná o smetiaky napr. na triedený odpad. 

Osadenie tabule vstup do mesta (tabula Ilava) alebo tabule s obmedzujúcou rýchlosťou na SOkm/h na 

cestu od Dubnice nad Váhom popri kanáli, ktorá začala byť v poslednej dobe dosť frekventova ná a 

vodiči po nej jazdia vel'kou rýchlosťou. 

Na inštalovanie osvetlenia na vrchnú (oprava pôvodne bola spodná) časť schodiska, ktoré ide popri 

väznici, a takisto zriadenie prechodu pre chodcov oproti schodisku. 

Vzhl'adom na opakujúcu sa skládku odpadu pod dial'ničným mostom žiadame mesto o zakúpenie 

foto pasce. 

Výmena linolea v budove TSM Ilava (chodba od Materského centra Dubáčik až po hlavný vchod do 

budovy) +očistenie a náter plota pred budovou 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupitel'stvu vyhovieť vyššie uvedeným žiadostiam 

občanov. 

V Ilave dňa 15.03.2022 

lng. ·Pavol Fi lo 

predseda komisie 




